
1 
 

8G.0012.13.2021.KO 

 

 

PROTOKÓŁ nr 13/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Gminy Krośnice 

w dniu 22 czerwca 2021 r. 

 

 

Ad 1. Posiedzenie o godz. 13
30

 otworzyła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu 

i Turystyki Zofia Adamus. Na podstawie listy obecności (zał. nr 1) Przewodnicząca stwierdziła, że w 

posiedzeniu uczestniczy 6 Radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przewodnicząca Zofia Adamus przedstawiła następujący porządek obrad posiedzenia (zał. nr 2): 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów:  

 z XI posiedzenia Komisji w dniu 10 grudnia 2020 r., 

 z XII posiedzenia Komisji w dniu 21 stycznia 2021 r. 

4. Rozpatrzenie zgłoszeń kandydatów do tytułu „Najlepszego Absolwenta Szkoły Podstawowej 

Gminy Krośnice”. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie obrad.  

 

Zaproponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 3. Protokoły: z XI posiedzenia Komisji w dniu 10 grudnia 2020 r. (RG.0012.11.2020.KO) oraz z 

XII posiedzenia Komisji w dniu 21 stycznia 2021 r. (RG.0012.12.2021.KO) zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

Ad 4. Do tytułu „Najlepszego Absolwenta Szkoły Podstawowej Gminy Krośnice” w roku szkolnym 

2020/2021 z trzech gminnych szkół podstawowych zgłoszono: 

 

1. Julię Pawlak ze Szkoły Podstawowej im. Piastów Śląskich w Bukowicach (zał. nr 3), 

2. Adama Zalewskiego z Zespołu Szkół w Krośnicach Szkoła Podstawowa im. Ignacego 

Łukasiewicza (zał. nr 4), 
3. Zuzannę Góral ze Szkoły Podstawowej im. Edmunda Bojanowskiego w Kuźnicy Czeszyckiej 

(zał. nr 5). 

 

 

Radny Piotr Morawek przypomniał, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Oświaty w dniu 22 stycznia 

2021 r. zaproponował przedyskutowanie ze wszystkimi Radnymi procedury wyłaniania „Najlepszego 

Absolwenta Szkoły Podstawowej Gminy Krośnice” w roku szkolnym 2020/2021 z ewentualną zmianą 

Regulaminu przyznawania tytułu włącznie, bowiem z powodu pandemii nauka przebiegała w 

specyficznych warunkach. Po dyskusji Radni ustalili wówczas, że Komisja powróci do tematu w 

maju, w zależności od rozwoju sytuacji (vide: Protokół nr XII/2021), nic takiego jednak nie nastąpiło. 

W związku z powyższym Radny pytał, czy należy uwzględnić punkty za osiągnięcia w konkursach z 

klasy VIII. Przewodnicząca Zofia Adamus stwierdziła, że nie można zmieniać zasad w trakcie wyboru 

najlepszego absolwenta, poza tym pod uwagę brane są nie tylko osiągnięcia w konkursach, lecz także 

średnia ocen, oceny ze sprawowania oraz aktywność w życiu szkoły i środowiska. Radny Łukasz 
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Lombarski zauważył, że część uczniów zdążyła wziąć udział w różnego rodzaju konkursach jeszcze 

przed ogłoszeniem zdalnego trybu nauczania, co nie było już możliwe w przypadku olimpiad 

przedmiotowych, dlatego zdaniem Radnego ocena nie będzie sprawiedliwa. Radna Anna Rudkiewicz 

stwierdziła, że skoro Regulamin nie został zmieniony, to nie można zmieniać zasad oceniania 

zgłoszeń kandydatów. Radna poinformowała również, że część konkursów odbywała się w trybie on-

line i zainteresowani uczniowie mogli wziąć w nich udział. Radny Łukasz Lombarski zaproponował 

wprowadzenie zmian w Regulaminie  dotyczących sposobu  punktowania udziału w tym samym 

konkursie lub zawodach, jednak na różnym szczeblu. Radny sugerował, aby brać pod uwagę tylko 

punkty za najwyższy osiągnięty poziom, ponieważ uczestnik lub laureat konkursu wojewódzkiego jest 

dodatkowo premiowany za konkurs gminny, powiatowy i strefowy. Przewodnicząca Zofia Adamus 

przypomniała, że ta sprawa była już omawiana w 2019 roku podczas opracowywania Regulaminu na 

wspólnym posiedzeniu Komisji, jednak po przeanalizowaniu poszczególnych zapisów oraz po 

dyskusji Radni postanowili nie wprowadzać żadnych zmian do sposobu punktacji (vide: Protokół nr 

9/2019). Podczas dyskusji o punktacji za osiągnięcia sportowe Radny Piotr Morawek zauważył, że to 

od nauczyciela wychowania fizycznego zależy, czy da on szansę uczniowi i zgłosi go do udziału w 

różnego rodzaju zawodach i tym samym uczeń będzie wyżej oceniony przez Komisję. Radna Anna 

Rudkiewicz stwierdziła, że przy wyborze najlepszego absolwenta punkty za osiągnięcia sportowe w 

ogóle nie powinny być brane pod uwagę. Odniosła się również do punktacji za aktywność, gdyż dzieci 

ze szkoły w Krośnicach mają większe możliwości brania udziału w różnego rodzaju wydarzeniach 

(np. w formie wolontariatu) organizowanych przez CETS niż dzieci ze szkoły w Bukowicach czy w 

Kuźnicy Czeszyckiej. Przewodnicząca Zofia Adamus zaproponowała, aby w specyficznym roku 

szkolnym 2020/2021 sprawiedliwie obdzielić uczniów trzech gminnych szkół punktami za aktywność 

w życiu szkoły i środowiska, z czym nie zgodził się Radny Piotr Morawek. Radny Łukasz Lombarski 

poinformował, że podczas wyboru najlepszego absolwenta wstrzyma się od głosu z uwagi na 

zgłaszane obecnie i w ubiegłym roku sugestie odnośnie zmiany Regulaminu, które poparł Radny Piotr 

Morawek. Przewodnicząca Zofia Adamus stwierdziła, że jest jej przykro, gdyż podczas prac nad 

Regulaminem (w które oprócz niej zaangażowały się tylko Radne Anna Rudkiewicz i Izabela 

Malerek) nie zgłaszano tylu uwag co obecnie - dopiero przy wyborze najlepszego absolwenta. Po 

burzliwej dyskusji Radna złożyła ustną rezygnację z funkcji Przewodniczącej Komisji Oświaty. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Morawek zaapelował o powstrzymanie emocji i o spokojny, 

merytoryczny wybór najlepszego absolwenta. Radny Łukasz Lombarski, w celu sprawiedliwego i nie 

krzywdzącego  żadnego ucznia wyboru zaproponował, aby nie brać pod uwagę punktów za udział w 

konkursach z trzech lat, na co Radna Anna Rudkiewicz stwierdziła, że idąc tym tokiem należałoby 

również nie brać pod uwagę wyników w nauce z trzech lat, gdyż nauka zdalna nie jest adekwatna do 

nauki stacjonarnej. Radna Izabela Malerek zasugerowała wyłączenie punktacji za osiągnięcia w 

sportach zespołowych, a Radna Anna Rudkiewicz uwzględnienie ocen z egzaminu ósmoklasisty. 

Radny Łukasz Lombarski przyznał rację Radnej Annie Rudkiewicz i stwierdził, że wybór najlepszego 

absolwenta mógłby się wówczas odbyć później, już po ogłoszeniu wyników z egzaminu.  

Ostatecznie, po burzliwej dyskusji oraz w oparciu o obowiązujące kryteria przyznawania tytułu 

„Najlepszego Absolwenta Szkoły Podstawowej Gminy Krośnice”, członkowie Komisji przyznali 

zgłoszonym kandydatom następującą ilość punktów: 

Kryteria przyznawania tytułu 
Julia 

Pawlak 

Adam 

Zalewski 

Zuzanna 

Góral 

a) średnia ocen końcoworocznych z trzech lat 28 pkt 24 pkt 34 pkt 

b) oceny z zachowania z trzech lat 18 pkt 17 pkt 18 pkt 

c) osiągnięcia w konkursach 38 pkt 38 pkt 13 pkt 

d) aktywność w życiu szkoły i środowiska 50 pkt 50 pkt 50 pkt 

RAZEM 134 pkt 129 pkt 115 pkt 

  

  

Komisja ustaliła, że najlepszym Absolwentem Szkoły Podstawowej Gminy Krośnice w roku szkolnym 

2020/2021 jest Julia Pawlak – uczennica Szkoły Podstawowej im. Piastów Śląskich w Bukowicach. 
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W związku z powyższym Komisja wystosowała do Wójta Gminy Krośnice wniosek (zał. nr 6) o 

przyznanie Julii Pawlak tytułu „Najlepszego Absolwenta Szkoły Podstawowej Gminy Krośnice” w 

roku szkolnym 2020/2021 oraz kwoty 2.000,00 zł (słownie: dwa tysiące złotych 00/100), zgodnie z 

Regulaminem przyznawania tytułu. 

 

Ad 5. W wyniku dyskusji Radni ustalili, że Komisja powinna się zająć zmianami w Regulaminie, a w 

prace powinni być zaangażowani również dyrektorzy szkół. Radny Piotr Morawek z perspektywy 

wieloletniej pracy nauczyciela stwierdził, że ocenianie uczniów zawsze jest trudne, dlatego 

podziękował członkom Komisji za owocne obrady i wybór najlepszego absolwenta w trudnym dla 

uczniów roku szkolnym. 

 

Ad 6. Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Zofia Adamus o godz. 14
45 

 zakończyła 

posiedzenie Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Turystyki. 
 

 

 

 

Protokolant           Przewodnicząca    

                   /-/ Olga Skomra            Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Turystyki 

   /-/ Zofia Adamus 


